
Agenderingsverzoeken ingekomen stukkenraad 22 april 2020

De fracties kunnen agendering vragen van ingekomen stukken. Deze verzoeken worden doorgeleid 
naar de agendacommissie voor agendering in de commissie. Hieronder volgt een overzicht van de 
ingediende agenderingsverzoeken met een korte motivering.

Lokaal Belang 

B-3.3. Omgevingsvisie Barneveld-centrum   
Een mooi, aantrekkelijk Barneveld-centrum vindt Lokaal Belang zeer waardevol. Bijvoorbeeld de 
aanpak van de Kampstraat: verbetering van deze poort naar het centrum, een wens van inwoners, 
ondernemers  en LB. Hoe gaan wij dat doen? Plaatselijk Belang Barneveld heeft daar interessante 
ideeën over en LB wil graag met hen en andere betrokkenen in gesprek om zodoende tijdig input te 
kunnen geven op proces en inhoud. 

Christen Unie

Wij hebben twee ingekomen stukken die we zeker willen agenderen, waarvan de eerste op een later 
moment. Dat zijn de volgende twee stukken:

B-1.12 Besluit B&W inzake Memoverhogen vaccinatiegraad
De ChristenUnie wil dit besluit betrekken bij bespreking van het besluit om al dan niet het 
vaccinatieconsult voort te zetten. 

B-1.13 Besluit B&W inzake memo preventie-activiteiten problemen jongeren
De ChristenUnie wil dit besluit  agenderen om aandacht te vragen voor onderwerpen die in het 
overzicht missen. 

Burger Initiatief  

B-1.13. overzicht preventie activiteiten problemen jongeren
Het ziet er erg goed uit maar Burger Initiatief wil graag even erover doorpraten, met name vanwege de 
ontwikkelingen rondom Corona en of dat invloed heeft op de jeugd, of er extra activiteiten nodig zijn 
en hoe men daar tegen aankijkt. 

B-2.16 Inkoop extra diensten BDU  
Burger Initiatief wil graag praten over de invulling hiervan en van gedachten wisselen over hoe je 
bepaalt welke onderneming wel extra hulp krijgt en welke niet.  

B-3.11 Evaluatie Speelruimtebeleidsplan
Hier willen we wel nog even naar kijken, maar we zetten hem er toch maar op.  

Pro’98

B-3.22 Faseren en doseren woningbouw
Gezien de ontwikkelingen op de woningmarkt vindt Pro’98 het wenselijk dat de 
gemeenteraad met de bespreking van de rapportage faseren en doseren in de commissie de 
vinger aan de pols houdt.  

VVD
A-5 – Factsheet 2019 Ambulancezorg Gelderland Midden gemeente Barneveld 
De VVD wil graag met het college in gesprek over de ambulancetijden.  Zo wil zij onder meer in 
gesprek over wat de prognose zal zijn van de aangekondigde uitbreiding en of dit voldoende is om de 
gewenste dekkingsgraad te behalen in de gehele gemeente.  



  
B-1.12 – Besluit B&W inzake memo verhogen vaccinatiegraad 
De VVD wil graag met het college in gesprek over de vaccinactiegraad. 
Zij zou graag inzicht willen krijgen wanneer het college de cijfers kan presenteren van de extra 
inspanningen. Daarnaast wil zij in gesprek met het college over de bestrijding van het coronavirus. De 
VVD maakt zich zorgen dat onze lage vaccinatiegraad voor grote problemen gaat zorgen in de 
bestrijding van dit virus.  


